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Praznik bratstva
«ggtjlSg

V petek, 11. oktobra, je iz Ma
ribora in Jesenic odšel vlak brez 
voznega reda, vlak bratstva in 
enotnosti na obisk prijateljem v 
Srbijo. Na vlaku je bilo 1370 Slo
vencev, od katerih je bilo preko 
400 izgnancev, ki so jih leta 1941 
Nemci izgnali in so ponovno naš
li svoj dom v Kraljevu, Valjevu, 
Cačku, Titovem Užicu, Požegi in 
drugod po Srbiji.

V vseh občinah, kjer so bivali 
potniki vlaka, je bil prirejen ve
ličasten sprejem, osrednji miting 
prijateljstva narodov dveh repub 
lik je bil na železniški postaji 
Topčider v Beogradu. V času mi
tinga je delegacija SR Slovenije 
položila venec na grob tovariša 
Tita.

Pokrovitelj letošnjega vlaka sta 
bili delovni organizaciji Hmezad * V

iz Žalca in Župa iz Kruševca.
Letošnji vlak je bila še ena 

možnost za utrjevanje močnejših 
vezi med bratskimi narodi. Letos 
so v SR Srbijo potovali tudi učen 
ci slovenskih šol, bilo jih je 29,- 
nagrajenih za spise na temo brat
stvo in enotnost med slovenskim 
in srbskim narodom.

Tudi letošnje srečanje prijate
ljev je bilo izpolnjeno z radostjo 
in prisrčnostjo. Srečanje s prijate
lji iz Slovenije in Srbije je potrdi
lo neločljive vezi med pobrateni
mi narodi.

(V naslednji številki Utripa bo 
foto reportaža iz obiska v pobra
teni občini Požega.)

Pripravil 
Goce Kalajdžiski

ALI JE NADALJNI OBSTOJ ZVEZNE MLADINSKE DELOVNE AKCIJE 
KOZJANSKO RES VPRAŠLJIV?

V zadnjih letih je vse več glasnih razmišljanj o tem, ali je na 
Kozjanskem še potrebna pomoč mladih v obliki fizičnega dela na zvezni 
mladinski delovni akciji KOZJANSKO. Ob tem je bilo, predvsem od 
strani republiške konference ZSMS, zelo jasno povedano, da v pogojih, 
ki vladajo v brigadirskem naselju »JOŽE PERČIČ« v Šentvidu pri Pla
nini, akcije zveznega ranga ne bo mogoče več organizirati. Da bi vsem 
tem dilemam naredili konec in da bi akcija ponovno zaživela v_.vsebini, 
ki jo je pred leti med mladimi uvrščala med najbolj priljubljeno, je 
občinska konferenca SZDL Šentjur na pobudo letošnjega vodstva akcije 
organizirala razgovore, katerih osnovni namen je bil ugotoviti: ali ak
cijo rabimo in če jo, kako zagotoviti tiste minimalne pogoje, ki bodo 
omogočili njeno nadaljnje organiziranje.

Nekaterih od teh razgovorov so se poleg odgovornih dejavnikov 
občine Šentjur, Sevnica in Laško, del programa so namreč brigadirji 
zadnji dve leti izvajali tudi v teh dveh občinah, udeležili tudi predstav
niki RK ZSMS in regijskih vodstev družbenopolitičnih organizacij. Skup
na ugotovitev vseh teh razgovorov je bila, da je v naslednjem srednje
ročnem obdobju še potrebna pomoč brigadirjev, ki so z dosedanjim 
delom nesporno dokazali družbeno in tudi ekonomsko upravičenost or
ganiziranja mladinske delovne akcije na Kozjanskem, da pa bo nujno 
v bodoče zagotoviti predvsem dve stvari: sanirati brigadirski dom in 
v srednjeročnih planih opredeliti vsa delovišča, na katerih naj bi briga
dirji delali.

Izvršni svet SO Šentjur je v sodelovanju s kolegi iz Sevnice in 
Laškega ter predsedstvom skupščine ZMDA »KOZJANSKO 85« ob ob
ljubljeni finančni pomoči RK ZSMS, že sprožil nekatere aktivnosti, ki

so v prvi vrsti usmerjene v sanacijo in dozidavo brigadirskega naselja. 
Da bi zastavljene cilje uresničili, predvsem pa ustvarili bolj delovno 
vzdušje v občini, k ije , vsaj kar se tiče akcije KOZJANSKO, v zadnjem 
času nekoliko manjše, na to pa, mimogrede, kaže tudi dejstvo, da se 
zaključne seje skupščine ZMDA »KOZJANSKO 85«, ki je bila nesklepč
na, niso udeležili niti delegati KS, kjer so brigadirji -delali, se je Pred
sedstvo občinske skupščine odločilo, da uvrsti na dnevni red sej zborov 
skupščine- to problematiko. V ta namen je pripravilo povzetek poročila 
o izvedbi letošnje akcije, preko katerega se bodo delegati in preko njih 
čimširši krog delovnih ljudi in občanov, seznanilo z opravljenim delom 
brigadirjev in z vsemi težavami, ki akcijo spremljajo. Pripravilo pa je 
tudi predlog STALIŠČ IN  SKLEPOV, o katerih naj bi delegati razprav
ljali in z njihovim sprejemom prispevali k nadaljnjemu organiziranju 
in dograjevanju zvezne mladinske delovne akcije na Kozjanskem.

Da bi omogočili sodelovanje v razpravi čimširšemu krogu obča
nov, predlog stališč in sklepov objavljamo tudi v našem glasilu.

STALIŠČA*
1. Na podlagi predloženega poročila zbori občinske skupščine 

ugotavljajo, da so brigadirji, udeleženci ZMDA »KOZJANSKO 85« v ce 
loti izpolnili program, ki ga je v začetku akcije sprejela skupščina 
ZMDA »KOZJANSKO 85« in s tem ponovno dokazali nesporno korist
nost in opravičenost organiziranja mladinskega prostovoljnega dela na 
Kozjanskem.

Za opravljeno delo se vsem brigadirjem in vodstvu letošnje akci
je izreka vso priznanje in zahvala!

2 . Zbori ugotavljajo potrebo, da se ZMDA KOZJANSKO organi
zira tudi v naslednjem srednjeročnem obdobju, zato POZIVAJO vse 
nosilce planiranja (predvsem krajevne skupnosti), da mladinsko prosto
voljno delo vnesejo v svoje planske dokumente.

3. Sprejemajo se pripombe udeležencev akcije in RK ZSMS na 
pomanjkljivosti v naselju MDB »JOŽE PERČIČ« v Šentvidu pri Planini 
z ugotovitvijo, da ga je nujno ob sodelovanju občin LAŠKO, SEVNICA 
in RK ZSMS sanirati, kot je predlagano v poročilu.

Zato zbori v celoti podpirajo prizadevanja, ki jih je v tej smeri 
sporočil Izvršni svet občinske skupščine Šentjur.

4. Da bi zagotovili kontinuirano delo na pripravi in izvedbi vsako
letne ZMDA, je potrebno jasno opredeliti naloge in odgovornosti posa
meznega subjekta (investitorjev del nosilcev posameznih programov 
interesnih dejavnosti ipd.), ki pri izvedbi akcije sodelujejo, se predlaga 
sklenitev posebnega samoupravnega sporazuma med občinami ŠENT
JUR, LAŠKO in SEVNICA. Krog udeležencev sporazuma in samo vse
bino sporazuma naj dogovorno določi Predsedstvo skupščine akcije in 
izvršni sveti vseh treh občin.

SKLEPI:
1. V znak zahvale se vsem MDB, ki so v letošnjem letu delale 

•na deloviščih v občini ŠENTJUR, podeli občinsko priznanje »18. avgust«.
2. Vse krajevne skupnosti se zavezujejo, da v svojih srednjeroč

nih planih konkretizirajo delovišča, na katerih pričakujejo pomoč MDB.
3. Izvršni svet oziroma Komite za družbeno planiranje in razvoj 

pri SO Šentjur, naj zagotovi, da bodo v srednjeročnem planu občine 
opredeljena delovišča in naloge, na katerih bodo angažirane mladinske 
delovne brigade.

4. OK SZDL ŠENTJUR naj na podlagi opravljene razprave o bo
dočem organiziranju ZMDA »KOZJANSKO« vztraja, da bodo posamezni 
udeleženci (DPO in samoupravne interesne skupnosti) oziroma nosilci, 
dogovorjene naloge tudi realizirali.

5. Vsem samoupravnim interesnim skupnostim na občinskem ni
voju se predlaga, da v republiških interesnih skupnostih podprejo pod
pis Družbenega dogovora o financiranju mladinskega prostovoljnega 
dela v SR Sloveniji za obdobje 1986 — 1990.

6. Predstavnike občine ŠENTJUR se pooblašča, da v pristojnih 
organih republike podprejo prizadevanja RK ZSMS, da se tudi za na- 
slednjeročno obdobje podpiše družbeni dogovor, s katerim bi zagotovili 
zbiranje sredstev za organiziranje zveznih in republiških MDA v SR 
Sloveniji.

In še komentar!
Prepričan sem, da je v občini, tako med občani, kot odgovornimi 

družbenimi dejavniki, dovolj odločno spoznanje o koristnosti dela, ki 
ga vsako leto opravijo mladi iz vse Jugoslavije, organizirani na zvezni 
mladinski delovni akciji KOZJANSKO. To so v zadnjih 14. letih, od 
kar se ta akcija organizira, že neštetokrat dokazali. In naša dolžnost 
je, da ustvarimo pogoje za njen nadaljnji obstoj. Pa ne samo zaradi 
njih, temveč in predvsem zaradi nas in potreb krajanov Kozjanskega, 
ki so vedno doslej to delo znali ceniti in ga bodo tudi v bodoče. In ne
nazadnje, naj spomnimo tudi na to, da smo skupaj z brigadirji leta 
1974 tovarišu TITU, ko je obiskal akcijo, obljubili, da Kozjanskega bri
gadirji ne bodo zapustili, dokler ne opravijo vsega dela. To delo pa 
nedvomno še ni opravljeno! Zato je naša skupna dolžnost, da z od
govornim in organiziranim pristopom vseh, od izvršnega sveta, vodstev 
družbenopolitičnih organizacij, krajevnih skupnosti in še koga, mladim 
zagotovimo, da to obljubo v celoti uresničijo.

M. K.
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• ŠENTJUR — V soboto, 12. oktobra, so potekale delav 
ske športne igre po programu tekmovalne komisije in pred
viden je bil orientacijski pohod. Tekmovanja se je žal udele
žila samo ekipa Bohorja, ostale ekipe niso bile prisotne, »ker 
verjetno niso imeli časa«, ali pa so smatrali, da so dobro 
»orientirani«.

— V nedeljo, 13. oktobra, je bilo regijsko prvenstvo ra
dioamaterjev v radiogoniometriji. Tekmovanje je potekalo na 
terenu Rozalije, Lipice in Pesnice. Udeležilo se ga je 16 radio 
amaterjev kot tekmovalcev, vendar je tekmovanju sledilo pre
ko 70 udeležencev.

— V soboto, 19. oktobra, so se v kulturnem domu v Dob
ju pri Planini zbrali gledališčniki — amaterji na srečanju gle
daliških skupin celjske regije. Ob tej priložnosti se je Dobja- 
nom in udeležencem srečanja predstavilo amatersko gledališče 
»Vrba« iz Vrbja pri Žalcu s predstavo W. Shakespera »Sen 
kresne noči«.

— Komisija za delo s starši pri Zvezi prijateljev mladine 
Šentjur pripravlja v mesecu novembru in decembru v okviru 
roditeljskih sestankov tudi predavanja za starše. Tèrne bi naj 
bile tako v vrtcu kot v šoli različne, pač glede na izpostav
ljeno področje vzgoje otroka v tem obdobju. Predvideva se, 
da bo tema za starše, ki imajo otroka v šoli: alkoholizem in 
kajenje ter za starše, ki imajo otroka v vrtcu: otrokove igre 
in igrače. Točen čas predavanja bo objavljen naknadno preko 
obvestil v šoli in vrtcu ter preko plakatov.

Starši udeležite se teh predavanj in izkoristite priložnost, 
da izveste nekaj več za vzgojo vašega otroka. To bo koristilo 
ne samo vam pri vzgoji, ampak predvsem vašemu otroku. 
Predavanja bodo vodili strokovnjaki s področja obravnavanih 
tem.

Planinsko društvo Šentjur sporoča, da bo dom na Resev- 
ni zaprt od 1. novembra do 1. aprila. Planinci pa bodo veseli 
vsake večje skupine, ki bi obiskale Resevno tudi v tem času, 
toda s predhodnim dogovorom s tajnikom društva na tel. 
063-741-945 popoldne.

Žig savinjske krožne poti bo pa v  tem času pri vikendu 
Petra Močnika.

• SLIVNICA — V KS Slivnica so praznovali krajevni praz
nik. Ugotovili so, da so največ sredstev vložili v gradnjo in 
modernizacijo infrastrukture — predvsem cest. Dela potekajo 
še na ureditvi vodovodnega omrežja, PTT omrežja, javni raz
svetljavi in gradnji prizidka OŠ. Na prazniku so podelili pri- 
znanjä KS (Turističnemu društvu Slivnica, Artnak Tereziji, KS 
Loka pri Žusmu, Repec Francu in Vodeb Dušanu) ter prizna
nja OF (Čolović Dragišu, Kosaber Zdenki, Pleterski Janku, 
Skočič Ivu in W Z Gorica).

Šentjurski portret
VINKO MASTNAK šestdesetletnik

Pionir sodobnega sadjarstva na 
obratu Slom, last Kmet. kombina
ta Šentjur Vinko Mastnak je do
polnil šestdeset let in odšel v za
služeni pokoj.

Klene značajske poteze so spre
mljale Vinka rojenega na srednji 
kmetiji na severnem obrobju Ko
zjanskega v Slivnici skozi vse do
sedanje plodno življenje. 19 letni 
mladenič se je avgusta leta 1944 
vključil v XIV. divizijo s katero 
je do osvoboditve v težkih pogo
jih prekrižaril Štajersko podolž in 
počez. Po odpustu iz vojske leta 
1947 je kot borec imel vrsto mo
žnosti vključiti se v kakršnokoli 
stroko, vendar se je odločil za 
kmetijstvo.

Na tečaju Zadružne zveze Slo
venije v Rogaški Slatini se je sez
nanil z osnovami kmečkega zad
ružništva ter kmalu za tem v do
mačem kraju prevzel vodstvo 
Kmetijske zadruge. Sledilo je de
lo pri Okrajni zadružni zvezi v Ce
lju, pa vodstvo državnih posestev 
na celjskem okraju. To so bili ča
si, ko je dobrih kadrov v kmetij
stvu primanjkovalo. Brez dogo
varjanja in prepričevanja je bil 
nato z dekretom postavljen za' 
upravnika posestva na Blagovni. 
Organizacijske oblike družbenega 
kmetijstva so se menjavale; priče
li so se združevalni procesi ma
lih vaških zadrug v večje in eden 
izmed nosilcev te nove organizira
nosti na našem področju je bil 
Vinko. V KZ Kalobje je bil refe
rent za kmetijstvo, na skrbi je 
imel kooperacijo in strojni park 
Sledilo je šolanje na srednji kme
tijski šoli, na kateri je svoje do
tedanje praktično znanje izpolnil 
še s teoretičnim in postal kmetij
ski tehnik^

Najuspešnejše in najdaljše delo
vanje Vinka zaznamo po letu 1964, 
ko je zastavil svoje plodonosno 
delo kot vodja kmetijskega obra

ta  na Slomu pri Ponikvi. Značilna 
slika tamkajšnjega takratnega po
sestva je bila terenska razbitost 
v parcele in parcelice, mnoštvo 
kultur, skromna in pomankljiva 
mehanizacija, številen delovni ko
lektiv z nizko produktivnostjo, ki 
je šele iskal svojo usmeritev...  
Kljub številnim organizacijskim in 
kadrovskim težavam, ki so se vr 
stile kot na tekočem traku je 
Vinku uspelo, da je soustvarjal za
okroženo posestvo, katerega usme
ritev je šla v sadjarstvo in vzre
jo govejih pitancev.

Tradicija sadjarstva, ki so jo us
tvarili znani šentjurski sadjarji dr. 
Gustav Ipavec, Dragutin Ripšl in 
Ivan Belle ter prva Kmetijska šo
la za Slovence iz leta 1910 ter us
trezna lega in kakovost tal so na
rekovali sadno proizvodnjo v ka
tero se je obrat pod vodstvom 
Vinka usmeril. Iz skromnih začet
nih hektarov so se nasadi jablan 
razširili na sedanjih 66 ha od ka
terih je 29 ha palmetnih in 37 ha 
sodobnih gostih nasadov sort jo- 
nagold, idaret, gloster, spartan, 
vista bela in še druge.

Menimo da je prav če citiramo 
besede upravnika Temeljne orga
nizacije lastne proizvodnje ob od
hodu Vinka v pokoj, ki se glase: 
»Naj ne zveni pretirano pohvalno, 
če trdim, da je tovariš Vinko za
četnik, lahko bi rekel »oče« plan
tažnega sadjarstva v šentjurskem 
kombinatu.

Kljub okolici na obratu je Vin
ko našel čas za študij sadjarstva 
na Višji agronomski šoli v Mari
boru, ki jo je uspešno zaključil. 
Kot kmetijski inženir je še z večjo 
vnemo in ljubeznijo razvijal sad
jarski obrat, ki ga brez pretira
vanja lahko uvrščamo v sam vrh 
sadjarskih obratov naše ožje in šir
še domovine. Sličen razvoj je do
segel tudi na področju živinoreje 
pri vzreji govejih pitancev. Poleg 
svojih delovnih obveznostih se je 
Vinko ves čas službovanja vklap- 
Ijal v tokove krajevnih in občin
skih gospodarskih in družbenopo
litičnih organizacij.

Od prvih začetkov delovanja v 
KZ Slivnica do odhoda v pokoj je 
Vinko vseskozi ostal zvest kmetij
stvu ~in ga zato lahko smatramo za 
prvoborca naprednega družbenega 
kmetijstva v šentjurski občim. S 
svojim korektnim in nevsiljivim 
obnašanjem si je znal ustvariti 
krog dobrih sodelavcev s katerimi 
je tesno in koristno sodeloval 
Vklapljal se je v tokove napre
dnih slovenskih sadjarjev ter kon 
taktiral z avantgardo domačih in 
tujih sadjarjev š čimer je širil svo
je obzorje in se izpopolnjeval v 
sadjarski tehnologiji. Za svoje vse
stransko prizadevno delo je prejel 
Red dela s srebrnim vencem ter 
občinsko priznanje 18. avgust.

Zapuščina na obratu Slom je bo
gata in rod, ki nadaljuje delo zna 
ceniti 21 letno ustvarjalnost vodje 
obrata tovariša Vinka Mastnaka.

Ernest Rečnik

Uredništvo glasila UTRIP se pridružuje čestit
kam Tovarni celuloze in papirja »Djuro Salaj« 
Krško ob 35-letnici delavskega samoupravlja
nja in 30-letnici proizvodnje roto papirja v 
Jugoslaviji.



Opiranje na
Za nami je 16. seja CK ZKS, ki 

je govorila o opiranju na lastne 
moči v organizacijah združenega 
dela in tudi drugod. V naši obči
ni so stekle aktvnosti že v pripra
vi na sejo, dosti tega pa se bo 
odvijalo v temeljnih sredinah vse 
tja do programsko volilne konfe
rence občinske organizacije.

S to aktivnostjo, ki za nekatere 
sredine ni nova, je potrebno okre
piti zavest delavcev in drugih de
lovnih ljudi, da je mogoče s ka
kovostnim delom in z izrabo spo
sobnosti ter znanja tudi v neugod
nih razmerah dosegati boljše re
zultate in ustvarjati materialno 
podlago za vsestranski napredek 
ljudi in družbe.

V tem okviru je potrebno v 
vseh sredinah vspodbujati akcijo 
predvsem v naslednjih smereh:

— ugotoviti, kakšni so razvojni 
cilji OZD na temelju tehnolo
ških in tržnih analiz, ter dolo
čiti aktivnosti v proizvodnji 
pri izvozu, zaposlovanju, raz 
porejanju na akumulacijo, oseb
ne dohodke in standard delav
cev na način, ki bo spodbujal 
prizadevanja delavcev

— izboljševanje kvalifikacijske 
strukture, ker je potrebno pre
seči zgolj trenutne potrebe po 
znanju, več zaupati v mlade 
kadre, vnašati nova znanja in 
nove postopke nasproti '  usta
ljenemu rutinerstvu

— dograjevanje spodbudne delit
ve osebnih dohodkov, po rezul
tatih dela, materialnega in mo
ralnega priznavanja, spodbuja-

lastne m o č i
nja rezultatov inovativnega in 
ustvarjalnega dela

— hitreje prilagajanje proizvodnje 
in načina prodaje, spremem
bam, možnostim in zahtevam 
domačega in tujega trga, po
speševanje sodobnih oblik tr
ženja

— uspešna notranja organizira
nost OZD in ob tem jasno ob
likovanje samoupravne organi
ziranosti in poslovanja ter raz
mejitev med njima

— gospodarjenje z družbenimi 
sredstvi, zlasti skrb za akumu
lacijo in investicije, zagotavlja
nje obratnih sredstev, optimi 
ranje zalog, zniževanje stro
škov, samoupravno združeva
nje dela in sredstev

— uveljavljanje odgovornosti za 
doseganje ekonomskih rezulta
tov OZD

— vloga in pomen družbenih de
javnosti ter pri tem ugotoviti 
kakšen je njihov neposredni 
ali posredni prispevek k pove
čevanju uspešnosti gospodarje
nja in življenjskega standarda 
delavcev.
Dosedanje razprave, ki so že 

potekale, so jasno pokazale, da se 
vsi dobro zavedamo svojih slabo
sti in da poznamo resnične delov
ne in razvojne možnosti, nismo pa 
se še dovolj dobro organizirali, da 
bi dosledno in smelo prekinili z 
utečeno prakso. Ravno to, pa mo
ra biti izziv organiziranim subjek
tivnim silam za soočanje s stvar
nimi problemi in na osnovi že po
znanih ocen tudi za akcijo za 
spreminjanje razmer.

Razmišljanje  . o  nekem  po javu
Še ni tako dolgo, ko so novinarji dela slovenskega tiska zelo 

iskali informacije o dogodkih v šentjurski klavnici. Takrat, ko so de
lavci naše klavnice »štrajkali«, so novnarji po službeni dolžnosti ob
legali kraj dogodka, najbrž v želji objektivnega in pravočasnega infor
miranja javnosti. Prav je tako. Čeravno je pri nekaterih tako ali druga
če prisotnih udeležencih tega dogodka ostal občutek, da pri tem vedno 
ni šlo samo za to, in da se je iskalo nekaj, kar v tistem trenutku naj
brž ne bi pripomoglo k objektivnemu, ampak bolj senzacionalistično 
informiranje. Zato smo že takrat, ko nobeno zastavljeno vprašanje ni 
ostalo brez odgovora, izrazili naše prepričanje, konkretno novinarju 
DELA, NOVEGA TEDNIKA in DELAVSKE ENOTNOSTI, da bodo svoje 
bralce tudi obveščali o tem, kako kolektiv klavnice premaguje proble
me, ki so delavce privedli do takšnega Avnanja. Vendar v letu in pol 
po tem, nisem zasledil, da bi kdo od njih to tudi storil.

Pa sem prepričan, da bi moral. Če že ne zaradi drugega, potem 
vsaj zaradi obojestranskega spoštovnja načela o objektivnem informi
ranju javnosti o celotnem dogodku, ki ima ali pa bi vsaj moral imeti 
tudi svoj epilog. In  imel bi o čem obvestiti javnost. Lahko bi napisal 
informacijo o tem, kako so delavci klavnice z novim vodstvom, ob pod
pori celotnega kmetijskega kombinata, SOZD-a MERX, in širši druž
benopolitični skupnosti že v veliki meri uredili npr. medsebojne odnose, 
izboljšali samoupravno in politično delo, izvršili sanacijo proizvodnih 
obratov, izboljšali delovno in tehnološko disciplino, da so v zaključni 
fazi dograjevanja pravilnika o nagrajevanju in še bi lahko našteval 
Najbrž bi javnost zanimalo, kje so razlogi njihove poslovne uspešnosti, 
in na kakšen način so sporne stvari reševali, kako uspevajo zagotav
ljati kvaliteto svojih proizvodov, tako kot so jo »menda« zanimali do 
godki med prekinitvijo dela, očitno pa ne po njej. Seveda bi lahko za
pisal o še vseh prisotnih slabostih v tem kolektivu in temu, v to sem 
trdno prepričan, in bi nihče nasprotoval. Saj jih ne skrivajo; niti pred 
sabo niti pred drugimi, ker so spoznali, da jih lahko in morajo le sami 
odpraviti. Ob tem se mi postavlja vprašanje; ali ne bi bila dodatna 
vzpodbuda delavcem tega kolektiva, če bi lahko na primer v Novem 
tedniku. Delavski enotnosti in nenazadnje v občinskem glasilu prebrali 
vsaj to, da so na letošnjem mednarodnem kmetijsko-živilskem sejmu 
v Gornji Radgoni prejeli za svoje proizvode zlato, dve srebrni in bro
nasto plaketo kvalitete. Zanesljivo so ta priznanja rezultat dela delav
cev in v določeni meri tudi opravljene vsestranske sanacije. In čemu 
to razmišljanje? Morda v svojem idealizmu pričakujem, da ne bodo 
naši kolektivi, ker lahko to razmišljanje v določeni meri velja tudi za 
druge podobne primere v občini praviloma deležni povečane pozornosti 
sredstev javnega obveščanja le ob »vročih« dogodkih, ampak tudi kas

neje, ko se razmere urejujejo oz. uredijo. Najbrž mi bo kdo od na
ključno prizadetih, tako vsaj upam, oporekal. Češ, saj smo ob prazno
vanju občinskega praznika veliko pisali o vaših delovnih organizacijah 
in njihovih delovnih uspehih. Res je. Vendar pa je res tudi, da ima 
vsak v določenem trenutku aktualni dogodek, kot je na primer obrav
navana prekinitev dela svoje nadaljevanje in konec. Brez zapisa tega 
nadaljevanja oz. konca pa najbrž, vsja tako sam razmišljam, ne more
mo govoriti o popolni objektivni informiranosti javnosti.

Upam le, da bo ta številka Utripa, pa četudi zgolj slučajno pri
šla v roke komu od tistih, ki se poklicno ali pa ljubiteljsko ukvarjajo 
z oblikovanjem informacij za javnost in se bodo ob tem konkretnem 
primeru vsaj malo zamislili. Najbrž pa ni odveč, če bomo o teh stva
reh razmišljali tudi sami, doma v naši občini-

Miran Koren

PRIPOROČILO

Zbor združenega dela, zbor krajevnih skupnosti in druž
benopolitični zbor občinske skupščine Šentjur so na seji dne 
25. septembra 1985 sprejeli PRIPOROČILO, s katerim vse de
lovne organizacije, delovne skupnosti in druge samoupravne 
organizacije v občini Šentjur, ki še niso namenile ENODNEV
NEGA ZASLUŽKA ZA CELJSKO BOLNIŠNICO POZIVAJO, da 
tto storijo do 31. oktobra 1985.

A li hočem o v Šentjurju godbo?
V zadnjem času smo priče pri

zadevanjem s ponovnim oživet- 
jem godbe na pihala. O tem smo 
se pogovarjali z njenim dirigen
tom tovarišem BOŽIČ Marjanom. 
Zaupal nam je, da se z glasbo 
ukvarja že od leta 1959, ko je za
čel igrati pri godbi EMA. Kasneje 
je igral še v Mariboru in pri ŽE
LEZNIČARJIH. Sedaj pa si kot 
glasbeni entuziast trudi s šentjur
sko godbo.

UTRIP: Šentjur je med glasbe
nimi poznavalci v Sloveniji po
znan, pa vendar imamo precejšnje 
težave s ponovnim oživetjem god
be na pihala.

BOŽIČ: Res je. Čeprav je v se
demdesetih letih že obstojala go
dba na pihala, pa posebne tradi
cije nima. Tovrstno godbo so si 
razvijali predvsem v delavskih 
okoljih. Pri nas pa je prevladova
lo predvsem kmečko prebivalstvo.

UTRIP: Kako izgleda trenutno 
osebna izkaznica godbe?

BOŽIČ: Trenutno šteje 22 čla
nov. To so predvsem starejši' 
godbeniki in pa mladi gojenci 
glasbene šole, katera je sploh po
budnik, pokrovitelj in nosilec na
šega delovanja. Manjka nam še 
precej instrumentov, najbolj pa 
pogrešamo tenor bariton. Sedaj 
smo še v fazi vzgoje glasbenikov 
in publike, ki še vedno misli, da 
je godba na pihala samo za bud
nice in koračnice.

UTRIP: Večina godb ima za po
krovitelja delovne organizacije. 
Kako pa je pri nas?

BOŽIČ: Vsaka številčno velika 
godba potrebuje močno zaledje: 
tako močno glasbeno šolo, kot do
bro organizacijo in urejeno finan
ciranje, saj sp že instrumenti zelo 
dragi. Pri manjših stvareh (kot so 
note na primer) sodelujemo z že
lezničarsko godbo, ostale stvari 
pa še urejamo. Obljubljajo nam, 
da bomo kmalu dobili predsedni
ka, a imamo s kadrovskimi ob- 
ljubljami slabe izkušnje.

Tudi mi upamo, da se naša 
kulturna zavest le prebuja in da 
bodo njihova prizadevanja padla 
na plodna tla.

Za uredništvo: 
Anita Koleša in Dušan Vodeb



IZ DELOVNIH ORGANIZACIJ
SOZD M E R X 
KK ŠENTJUR

Kmetijski kombinat Šentjur TOZD Trgovina ima v svo
jem programu (asortimanu) prodaje tudi prodajo premoga. V 
času pomanjkanja premoga smo bili prisiljeni sovlagati v rud
nike za dobo petih let v količini 1800 t letne dobave.

V letu 1985 smo organizirali prodajo premoga na enem 
mestu in to v prodajalni gradbenega materiala Anderburg, 
in sicer iz naslednjih razlogov:
— Iz strani dobaviteljev smo dobili zahtevo, da zgradimo de

ponijo za premog, ker bo transport premoga pretežni del 
po železnici in je nemogoče dobave ob sobotah, nedeljah 
in praznikih dostavljati premog naročnikom direktno, pred
vsem pa dobave v nesezoni, bodo šle na zalogo.

— Z ozirom, da je v preteklosti ostajal premog drobne gra
nulacije neizdobavljen, ker so kupci iskali le debelejše 
vrste, so nam na ta račun dobavitelji zmanjšali količine, 
kar se je poznalo tudi pri oskrbi in realizaciji trgovin. Ob 
sedanji organiziranosti prodaje pa je možna kombinacija 
vseh vrst premoga.

— S takšno organizacijo prodaje je možen enoten vrstni red 
za vse občane, saj so bili potrošniki na terenu prej v slab
šem položaju, ker je trgovina na terenu dobila le pet do 
deset ton premoga mesečno.

— Z deponijo premoga smo dosegli tudi zadovoljevanje kup
cev, ki želijo kupiti manjše količine premoga.

— Organiziranost prodaje premoga v Sloveniji je le v večjih 
centrih in samo na enem mestu, tako v Celju Kurivo, ča
kalna doba pa je eno leto, v Mariboru Dom Smreka, kjer 
je čakalna doba daljša od enega leta. V Kmetijskem kom 
binatu pa je trenutno čakalna doba dva do tri mesece od 
visno od vrste premoga, s tem, da je v Šentjurju dopolnil 
ni dobavitelj Potrošnik TOZD Prodaja.

j*
Ob koncu našega obvestila naj še omenimo, da bo dobava 

premoga v bodoče še manjša, saj nam rudniki sporočajo, da 
bo primarna dobava premoga le termoelektrarnam in toplar
nam. Cenjenim potrošnikom priporočamo, da se oskrbijo tudi 
z drugimi vrstami goriv kot so drva, lesni odpadki, kurilno 
olje ipd.

DO za opravljanje poslovnih storitev Šentjur nudi prilož
nostno zaposlitev kurjačem za pomožna dela v kurilnici oz. za 
občasno nadomeščanje v kurilni sezoni 1985/86. Vse informa
cije dobite v delovni organizaciji (tel. 741-012), lahko pa vlo
žite pismene prijave na naslov: DO za opravljanje poslovnih 
storitev Šentjur, Titov trg 5.

Tovarna lahke obutve 
TOLO Šentjur

objavlja po sklepu delavskega sveta z dne 1. 10. 1985

J A V N O  L I C I T A C I J O

za prodajo naslednjih osnovnih sredstev:

1. šivalni stroj TEKSTTMA
— 1. 68 2 kom. izkl. cena 40.000 din po komadu
— 1. 71 13 kom. izkl. cena 50.000 din po komadu 
šivalni stroj BAGAT — dvoigelni
— 1. 73 1 kom. izk. cena 50.000 din 
šivalni stroj PFAFF — za robljenje
— 1 komi izk. cena 40.000 din

2. sekalni stroj IKOS — tip 207
letnik 1967 1 kom. izkl. cena 200.000 din

3. stroj za vlivanje podplatov GESTA 
letnik 1970 1 kom izk. cena 100.000 din

4. tovarni avto TÀM 60 T 3 B leto izdelave 1977 
1 kom. izk. cena 400.000 din

Davek v ceni ni vračunan in ga plača kupec.
Javna prodaja bo 5. novembra 1985 ob 10. uri na dvori

šču delovne organizacije. Ogled osnovnih sredstev je možen 
na dan prodaje od 8. ure dalje. Odprodaja je po sistemu 
»videno — kupljeno« in poznejših reklamacij ne upoštevamo

Vse potrebne informacije dobite v skupnih službah DO 
na tel. št. 741-721.

Krajevna skupnost Dram lje
Lep in prijeten kraj bi ugotovil 

prišlec, ki bi se ustavil pred pa
noramo slike razgibane drameljske 
pokrajine.
V ospredju se bogato razvija dru
žbeni center z osnovno šolo, te
lovadnico, samopostrežno trgovino, 
stanovanjskim blokom, sledijo ob
jekti KK, gasilski in kulturni dom 
ipd.

V ozadju pa kot gobe po dežju 
rastejo nove individualne stano-

razvoja počasi a vztrajno širijo.
Krajevna skupnost Dramlje me

ri 4485 hektarjev in je po veliko
sti četrta KS v občini Šentjur pri 
Celju. 2400 hektarjev je obdelo
valnih površin, 1800 hektarjev go
zdov, ostalo pa je nerodovitna ze
mlja, ki pa jo je zelo malo.

V KS živi več kot 1550 prebival
cev in jo sestavlja 16 vasi. Naš
tejmo jih: Dramlje, Laze, Trnovec, 
Razbor, Vodule, Šedina, Pletovarje,

vanjske hiše, ki jih gradijo pridne 
delovne roke občanov.

Na novo porajajoč urbanistični 
center obdajajo kmetije ter v oza
dju gorice z zidanicami ter števil
nimi vinogradi, porastlimi z vinsko 
trto. Ko ti pogled uide v vinske 
gorice, si hkrati vesel in zopet ža
losten, saj nam po mnogih letih 
narava ni bila naklonjena. »Dru
go leto bo malo vina« pravijo vi
nogradniki z grenkim preokusom 
na obrazu.

Grušče, Jazbine, Zalog, Svetelka, 
Jermovec, Dobje, Zg. Slemene, Sp. 
Slemene in. Straža.

Najbrž ni treba posebej pouda
rjati, da je pečat hitrejšega raz
voja udaril priključek na hitro ce
sto, ki je tudi mejnik za postavi
tev nove Merxove trgovine v Dra
mljah. Ta pomeni prelomnico v 
zgodovini razvoja KS. Ponudba v 
trgovini je dobra in so občani za
dovoljni. Radi bi tudi boljšo pre
skrbo s kmetijskimi potrebščina-

SKRIVNOST KRAJEVNIH IMEN

V domoznanski knjigi narodne šole v Dramljah iz časov 
med obema vojnama piše tudi o nastanku krajevnih imen.

Za ' Dramlje, piše, da izvora imena ni možno po vsem 
točno ugotoviti, je pa možno sklepati na osnovi raznih kro
nik, da je najbolj verjetna razlaga po staroslovanski besedi 
»DRAM«, kar naj bi pomenilo močvirje. Verjetno zaradi tega, 
ker je kraj ob obeh potekih (Drameljščica in Fodješki potok) 
močvirnat. Druga razlaga sloni na nemški besedi Tremenberg, 
kar pomeni ločitveni kraj, verjetno zaradi razvodja.

Tudi druge vasi imajo svoja imena:
STRAŽA: po stražah, ki jih je žički samostan postavljal 

za čuvanje vinogradov in za opazovnje morebitnega sovraž
nika. V času prihoda Turkov v naše kraje so po vseh okoli
ških hribih kurili kresove in opozarjali prebivalstvo o bliža
joči nevarnosti.

JAZBINE: zaradi večjega števila jazbecev, ki so se na
hajali tod.

GRUŠČE: verjetno zaradi hrušk, ki jih je bilo tam veliko.
SVETELKA: po starodavni kmetiji Sveteljšek.
TRNOVEC: svoj čas so bile tod goščave, domala nepre

hodne, polno trnja je bilo povsod.
SLEMENE: vas se nahaja na slemenu.
PLETOVARJE: po vsej verjetnosti so tam mnogo pletli.

V poznem oktoberskem soncu se 
kot v zlatu koplje narava obdana 
s pisanimi barvami svojega oblači
la. Prijetno se počutiš in vesel si 
hkrati, da lahko živiš v tako le 
pem kraju.

Trajnejše veselje pa se kaže v 
ugotovitvi, da kraj dobiva bistve
no drugačno podobo, da v njem 
živi vse več ljudi in da se pljuča

mi, reprodukcijskim materialom 
in drugim.

V zadnjih desetih letih je bilo 
v Dramljah veliko narejenega. 
Zgrajena je bila nova sodobna Os
novna šola, ki je dobila ime po 
narodnem heroju Milošu Zidanšku, 
rojenim v Dramljah ter dvooddel- 
čni vrtec, izgrajen je bil stanovanj
ski blok, asfaltirane so številne



ceste, izgrajen vodovod in podob
no.

Vseh teh objektov oziroma pri
dobitev ne bi bilo brez složnega 
in prizadevnega dela občanov KS 
ter širše družbene pomoči, ki smo 
jo bili v preteklosti deležni. Anga
žirana so bila ogromna, milijar
dna sredstva, ki bi jih s samopri
spevkom in z lastnim delom v 
kraju, za vse to kar je bilo izgra
jeno, nikoli ne bi mogli zbrati.

Prav je, da se teh zadev glo
boko zavedamo in da tudi v bo 
doče strnemo vse sile, da bo naš 
kraj še bolj bogat in lep. Veliko 
je še potrebno narediti. Dokonča

ti bomo morali vodovodno omre
žje, modernizirati obstoječe ceste 
nabaviti večjo telefonsko centra
lo in razširiti PTT omrežje, v pro
gramu je izgradnja večnamenskega 
doma za potrebe kulture, zdrav
stva, gasilstva in drugih društev, 
pridobili bi nove prostore za delo 
KS, za delo DPO in drugo.

Vseh teh nalog ne bo mogoče 
uresničiti brez ponovnega izglaso
vanja krajevnega samoprispevka 
in močne angažiranosti -vseh kra
janov. Ob vsem tem pa je pomem
bna tudi velika podpora celotne 
DPS, ki nam jo tudi do sedaj ni 
odklonila.

NE SME V POZABO

(Kronika) — Društvo kmečkih fantov in deklet »Detelja«, 
je bilo ustanovljeno 1. 1929. Šteje poprečno 50 članov. Ima 
najet večjih lokal, svojo knjižnico in lep zložljiv oder. Prireja 
igre, tekme koscev in žanjic, predavanja, praktične tečaje.

— Sokolska četa, ustanovljena leta 1931 ima poprečno 
30 članov. Telovadba članov se vrši v najetem lokalu.

— Prostovoljno gasilsko društvo ima poprečno 30 članov. 
Nabavilo sije motorno brizgalno, društveni prapor in gasilske 
uniforme.

— Sadjarska in vrtnarska podružnica ima poprečno 25 
članov. Nabavila si je veliko drevesno škropilnico in stroj za 
pletenje žice.

— Kmetijska podružnica šteje 30 članov. .
— Občinska organizacija Rdečega križa se je osnovala le

ta 1934, šteje 21 članov.

Prim er vstrajnosti

Srednje velika in lepo urejena 
kmetija skoraj v središču Šentjur
ja, je kmetija Jožeta Zdolška, zna
nega živinorejca in ljubitelja konj. 
Poznamo ga kot rejca plemenske 
goveje rodovniške živine, posebej

pa ga poznamo kot rejca plemen
skih rodovniških žrebcev, v času 
ko je naša konjereja doživljala 
huda krizna obdobja. Jožeta se 
spomnimo tudi iz preteklih obdo
bij kot šentjurskega »furmana«, ki 
je s svojimi delovnimi konji op
ravil marsikateri prevoz v času, 
ko še mehanizacija ni izpodrinila 
konjskih vpreg. Njegovo rejsko 
delo v konjereji na širšem šentjur
skem območju pa se začenja ta
koj po tem, ko je prenehal konje- 
rejski plemenilni center na Kme
tijski šoli v Šentjurju. Jože je bi) 
prepričan, da je ukinitev tega cen
tra tudi zadnji udarec propada šen
tjurske konjereje, zato je to na
logo skupaj s takrat odgovornimi 
veterinarskimi strokovnjaki prene
sel na svojo kmetijo. Postal je re
jec razplodnih plemenskih rodov
niških žrebcev in s tem uspel pre
prečiti popoln razpad plemenskega 
rejskega dela na širšem šentjur
skem področju. Njegovo skoraj 
dvajsetletno delo v konjereji kot 
žrebcarja je bilo povezano z mno
gimi težavami in prizadevanji, pa 
vendar je rodilo mnogo uspehov.

kar je tudi pokazala pred krat
kim organizirana regijska razstava 
rodovniških konj. Le malo je bi
lo skozi vsa krizna obdobja vz
trajnih rejcev konj, pa vendar so 
dočakali, da konj dobiva spet dru
žbeno in gospodarsko podporo, še 
zlasti kot zelo cenjeno izvozno 
blago. To je tudi moralno prizna
nje za Jožeta, ki danes ima po
leg črede goveje živine še 5 lepih

konj. Svoje znanje in izkušnje pre
naša na svojega naslednika, ki 
kljub mladosti zelo dobro sledi 
svojemu očetu. Njegova želja je, 
da konjereja ne bi več zašla v te
žke, čase, seveda tej želji pa se 
pridružujemo tudi vsi, ki nam ni 
vseeno, da bi reja konj šla v po
zabo.

Franc Ogrizek

50 le t RD „V og la jna "
gatimo s sedmimi tonami rib 
dopolnilnega vlaganja.

— Ob Slivniškemu jezeru smo 
. zagradili lep ribiški dom in 
uredili njegovo okolico ter s 
tem prispevali pobemben ob
jekt k razvoju turizma tega

Pred tridesetimi leti, natanko
21. junija 1955, je bila ustanov
ljena ribiška družina Voglajna. Od 
takratne Ribarske zadruge Celje 
je prevzela v upravljanje cca 55 
ha še čiste Voglajne s pritoki, bo
gate z vsemi vrstami rib, rakov.

žab in školjk, ki naseljujejo naše 
miljeje. Za 25-člansko družino, pa 
tudi vse tiste, ki so radi namakali 
trnke kar brez dovolilnic, so 
predstavljale te vode pravi ribi
ški eldorado. Žal je od vsega ti
stega danes le malo ostalo. Ne- 
smoterni vodnogospodarski pose
gi, naraščajoča urbanizacija, indu
strializacija in agrokemija so za
dali našim vodam nepopravljive 
udarce. Njihova biološka sposob
nost se je zmanjšala za več kot 
50 %, kar je zahtevalo, ob stal
nem naraščanju članstva, nujno 
omejitev ribolova, usposobitev še 
čistih potokov za gojitev rib, in
tenzivna dodatna vlaganja in pri
dobitev novih vodnih površin. Ve
like naloge, ki smo jih uresniče
vali skozi č as, še predvsem pa 
zadnjih deset let s pridobitvijo 
86 ha velikega Slivniškega jezera. 
Ta akumulacija pomeni pomemb
no prelomnico v nadaljnem razvo
ju družine, kot tudi razvoju ri
bištva v slovenskem prostoru.

Danes- ob pogledu na prehoje
no pot. ugotavljamo, da je za na
mi trideset let boja za varstvo 
voda in okolja, večanja staleža 
avtohtonih rib in uveljavljanje 
družine v prostoru njenega delo
vanja. Zares dolga pot. V njo je 
vloženo ogromno truda, na deset- 
tisoče ur prostovoljnega dela ter 
športno-ribolovnega odrekanja. In 
rezultati niso izostali:
— Vse, nekoč za gospodarjenje 

nepomembne, potočke smo us
posobili za gojitev rib.

— Neprizadete športno-ribolovne 
vode, poznane daleč na okoli 
po svoji množici raznovrstnih 
rib ter kapitalnih primerkih, 
privabljajo številne ribiče — 
— turiste iz tuzemstva in ino
zemstva. Da pa se te vode ne

bi izlovile, jih vsako leto obo-

področja.
— Organizirali, strokovno izobra

zili in opremili smo delovna 
telesa družine tako, da lahko 
v vsakem trenutku interveni
rajo na terenu, pa naj si gre 
za pogine rib, njihovo reševa
nje in gojitev ali pa preganja
nje ekološke kriminalitete in 
krivolova.

— Sofinancirali smo gradnjo in 
vzdrževanje cestišč, ki se jih 
kot ribiči poslužujemo.

— Izdajamo lastno informativno 
glasilo in prospektne materia
le za pospeševanje turističnega 
ribolova.

— Gradimo lastne ribogojne ob
jekte za poribljavanje naših 
voda in prodajo tržnih viškov.

— Itd.
Veliko dela je .opravljenega, še 

več nas ga -čaka v planskih aktih 
naslednjega srednjeročnega obdob
ja. Tudi ta hotenja bomo uresni
čili. Bomo, če bo naša celotna 
družbena skupnost spoznala po
men voda za življenje človeka'in 
jih obvarovala pred nadaljnjimi 
posegi nesmotrnega reguliranja ter 
onesnaževanja.

Naš jubilej smo svečano pro
slavili 21. julija na ribiškemu do
mu Tratna. Po ribolovu na naj
težjo ribo smo okronali ribiškega 
carja, otroci osnovnih .šol Gorice 
pri Slivnici in Šentjurja so izved
li kulturni program, najzaslužnej
šim članom, organizacijam in dru
gim možem, ki so s svojim delom 
prispevali k razvoju družine, pa 
smo podelili priznanja in odliko
vanja. Vsem tem in ostalim smo 
zahvalni v upanju in želji, da jih 
bo tisti entuziazem za čiste in z 
ribami bogate vode ter sam raz
voj družine preveval tudi nasled
nje tridesetletno obdobje.

M. Štraus



GRADNJE V LETU 1985

Nova zgradba L I »Bohor« - Šentjur 
Izvajalec del: GOKOP iz Rogaške Slatine

— Cesta obvoz Kalobje
— Pričetek del na klancu Jezerce

STANOVANJSKA SKUPNOST

— Drvarnice Ipavčeva 30
— Kotlarna »Center«, Ul. D. Kvedra 26
— Vročevod »Pesnica«
— Toplovod na Lipico

PRIZIDEK ŠOLE GORICA PRI SLIVNICI

Investitor — občinska izobraževalna skupnost
Izvajalec — SCT Ljubljana
Objekt — prizidek OŠ z zakloniščem
Dela končana — prvi spomladanski meseci 1986

Streha na OŠ Šentjur — OIS Šentjur 
Izvajalec — GIP Ingrad s kooperanti

OIS je s svojimi sredstvi preprečila propadanje objekta, sedaj je na 
potezi sodišče, da ugotovi krivca za nastalo škodo.

KOMUNALNA SKUPNOST ŠENTJUR
I

— Sofinanciranje prometne ureditve pri OŠ Šentjur (semafor)

— Vodovod:
— zamenjava primarnega vodovodnega omrežja na Ponikvi
— izgradnja primarnega omrežja in rezervoarja I v Dramljah
— povezava vodovoda Slivnica — OŠ Slivnica
— menjava črpalk Prevorje in ojačitev elektrike iz 20 A na 50 A

— Izdelava kanalizacije v KS Slivnica (pod Urbanom)

— Urejanje stanovanjskih sosesk:
— izgrdnja cest, kanalizacije in vodov v Črnolici
— izgradnja kolektorja v Črnolici — Nova vas
— izgradnja kolektorja v soseski Slivnica

CESTNA SKUPNOST

— Izdelava asfaltne prevleke Loka — občinska meja
— Izgradnja mostu na cesti Jakob — Osredek



Sprem em be v „ P o trošn ikov ih "  
trgovinah

gradbenega materiala ter spreme
nili celotno trgovino v samopo
strežnico v kateri nudimo kupcem 
bogatejši izbor živil, gospodinjskih

V Dobju, kjer nam vsled za
ostrenega finančnega položaja do
slej še ni uspelo zgraditi lastne 
trgovske stavbe, smo trgovino re-

V delovni organizaciji Potrošnik 
Celje TOZD Prodaja Šentjur, smo 
v trgovskih lokalih v Gorici pri 
Slivnici, Dobju in na Planini, letos 
izvršili notranje reorganizacije in 
hkrati posodobili lokale in opre
mo.

Že v začetku julija smo v Go
rici v skladu s sanacijskim pro
gramom izvršili specializacijo in 
delitev dela. Opustili smo tekstilni 
in tehnični oddelek ter prodajo

je od prejšnjih 66 m2 povečala na 
132 m2. Stranke imajo možnost 
kupovati v Gorici ukinjeno blago, 
v naši šentjurski blagovnici in 
»Resevni«, ki sta vsestransko do
bro založeni, del programa p,a smo 
odstopili trgovini Kmetijskega 
kombinata, ki je v neposredni bli
žini. Rezultati te reorganizacije so 
vidni, zaradi večjega izbora os
novne preskrbe se je promet znat
no povečal.

ter šolskih potrebščin, novost je novirali ter jo iz klasične prodaje
pecivo in povečan izbor delikate- preusmerili v samopostrežnico,
se. Površina samopostrežnice se Tudi tukaj smo opustili prodajo

tekstilnega in tehničnega blaga ter 
se preusmerili samo v živila ter 
gospodinjske potrebščine. Ponud
ba tega blaga je sedaj boljša in 
bogatejša, pretok kupcev pa se je 
s samopostrežnico znatno povečal. 
Gradnjo novega trgovskega pro
stora, za katerega ima KS priprav
ljeno zemljišče, mi pa načrte smo 
bili prisiljeni preložiti na poznejši 
čas.

Po sedemnajstih letih obstoja 
smo obnovili in preuredili tudi 
našo trgovsko stavbo na Planini. 
Zaradi prepočasnega obračanja

blaga, smo bili često v škripcih za 
obratna sfedstva, zato smo tu 
zmanjšali izbor tehničnega in tek
stilnega blaga, prostor, ki smo ga 
s tem pridobili smo preuredili v 
samopostrežnico, ki je sedaj en
krat večja in je ponudba znatno 
bogatejša.

Prepričani smo, da smo s pove
čano ponudbo v samopostrežnicah 
ustregli večini naših odjemalcev, 
ki bodo z našo reorganizacijo in 
specializacijo zadovoljni.

DO »POTROŠNIK«

ŠPORT -  ŠPORT -  ŠPORT — ŠPORT
V počastitev praznika KS Slivnica je bilo tradicionalno kolesarsko 

tekmovanje na kronometer. Med prionirji je zmagal Lah Miroslav — 
Velenje pred Marčen Andrejem in Knez Markom — oba Mene Celje.

Najhitrejši mladinci so bili:
1. Kuzman Kostja — Merx Celje
2 . Kitak Damir — KK Žalec
3. Vindiš Mladen — TVD Šentjur

Najhitrejša člana pa sta bila:
1. Straže Franc in
2. Fidler Zdravko — oba TVD Šentjur.

KINO -  KINO — KINO — KINO
NOVEMBER

Sobota, 2. in nedelja, 3. 11. — VARIOLA VERA, jugoslovanska drama. 
Igrajo: Erland Josephson, Rade Šerbedžija, Rade Markovič.

Sobota, 9. in nedelja, 10. 11. — BOLNIŠNICA GROZE.

Sobota, 16. in nedelja, 17. 11. — BEGUNKE, nemški erotični. Igrajo: 
Doris Arden, Evelyine Troegar, Rosi Mayr.

Sobota, 23. in nedelja, 24. 11. — OFICIR IN GENTLEMEN, USA. Igrajo: 
Richard Gere, Debra Winger, David Keith.

DECEMBER

Sobota, 30. 11. in nedelja, 1. 12. — NOSTRADAMUS, ČLOVEK KI JE 
VIDEL BODOČNOST, USA. Igrajo: Orson Welles, Richard Bulter.

Sobota, 7. in nedelja, 8. 12. — DEKLETA GREDO V MÜNCHEN, nem
ški seksi. Igrajo: Elfriede Payer, Gunther Mohner.

Sobota, 14. in nedelja, 15. 1 2 . — RAZJARJENI BIK, USA drama. Igrajo: 
Robert de Niro, Cathy Meriatty, Joe Pesci

Sobota, 21. in nedelja 22. 12. — DESET ZAPOVEDI I. del, USA — 
spektakel. Igrajo: Charlton Heston, Yul Brynner, Anne Boxter, 
Edward Robinson.

Sobota, 28. in nedelja 29. 12. — DESET ZAPOVEDI II. del, USA — 
spektakel. Igrajo: Charlton Heston, Yul Brynner, Anne Boxter, 
Edward Robinson.



O P R A V I Č I L O  !

Zaradi tehničnih težav v tiskarni, je izšla ta številka 
glasila UTRIP z zamudo. Prosimo za razumevanje.

Uredništvo

PROGRAM RADIA ŠMARJE PRI JELŠAH 

(o d  1. o k to b ra  1985 dalje)

PONEDELJEK:
16.00 Napoved sporeda. Poročila, Obvestila, Reklame, Zabavna glasba
16.30 Mladi mladim (mladinska oddaja)
17.00 V deželi lipovega lista (turistična oddaja)
17.15 Črno-belo v barvah (filmska oddaja)
17.45 Poročila, Obvestila, Reklame, Zabavna glasba
18.00 Odpoved — zaključek sporeda 

TOREK:
16.00 Napoved sporeda. Poročila, Obvestila, Reklame, Zabavna glasba 
1 6 .2 0  Športnih sedem dni (športna oddaja)
16.30 Osem not za sto radosti (kontaktna zabavnoglasbena oddaja)
17.45 Poročila, Obvestila, Reklame, Zabavna glasba
18.00 Odpoved — zaključek sporeda 

SREDA:
16.00 Napoved sporeda. Poročila, Obvestila, Reklame, Zabavna glasba
16.30 Danes v studiu (okrogla miza)
17.30 Instrumenti in glasovi
17.45 Poročila, Obvestila, Reklame, Zabavna glasba
18.00 Odpoved — zaključek sporeda 

ČETRTEK:
16.00 Napoved sporeda. Poročila, Obvestila, Reklame, Zabavna glasba
16.30 Aktualni četrtek
16.45 Kulturni mozaik
17.00 Šopek domačih (narodnozabavna glasba)
17.45 Poročila, Obvestila, Reklame, Zabavna glasba
18.00 Odpoved — zaključek sporeda 

PETEK:
16.00 Napoved sporeda. Poročila, Obvestila, Reklame, Zabavna glasba
16.30 Zabavna podoknica
17.00 Skupni koraki (iz KS ali OZD)
17.30 Stari in novi znanci
17.45 Poročila, Obvestila, Reklame, Zabavna glasba
18.00 Odpoved — zaključek sporeda 

SOBOTA:
16.00 Napoved sporeda. Poročila, Obvestila, Zabavna glasba
16.30 Poslušaš-poslušam (v živo z besedo in glasbo)
18.00 Odpoved — zaključek sporeda 

NEDELJA:
9.00 Nedelja z Radiom Šmarje pri Jelšah 

Napoved sporeda 
Mavrica pozabljenih

9.30 Naš obraz
10.00 Informativna oddaja. Obvestila, Reklame
11.00 Kmetijska oddaja
11.30 Svetujemo vam
12.00 Naši poslušalci čestitajo in pozdravljajo

M u t n u «

SLIKA MESECA

Namesto nagradnega vprašanja, napišite duhovit podpis k sliki. 
Najboljši podpis bo nagrajen. Odgovore pošljite do 10. novembra na 
uredništvo glasila.

ODGOVOR NA NAGRADNO VPRAŠANJE IZ PREJŠNJE ŠTEVILKE

Površina naše občine je 239,79 km2.
Nagrajena je:
Simona BOHORČ, D. Kvedra 44, Šentjur pri Celju.
Nagrado dvigne nagrajenka v uredništvu Utripa.

JUGO ZA DOLAR (iz časopisa DELO, 25. 10. 1985)

Saj ni res — pa je: v ZDA lahko kupec dobi jugo (Zastavin seve
da, da ne bo pomote) že za reci in piši en sam samcati dolar! Ne, to 
ni ena tistih šal, ki so pospremile »jugoslovanski posel stoletja«. Saj 
veste, katera in kakšna zabavljanja imamo v mislih: yugo american bo 
onkraj luže uspešnica kot »dodatni« avto za velike limuzine; ali: tako 
kot ima jahta dodatni čolnič, imenovan »by boat«, tako se bo na račun 
našega juga tudi pri avtih uveljavila nova kategorija cestnega vozila, 
imenovana »by car«.

Kot nam je zagotovil naš poslovnež, ki dobro pozna ameriški av
tomobilski trg, šala o »by caru« — postaja resničnost! Ameriški trgovci, 
ki so sposobni kupcu, ki je prišel v trgovino z namenom, da bi kupil 
šivanko, na koncu prodati lokomotivo, so (spet in še enkrat) dokazali 
svojo spretnost. Ker niti Amerika ni več tisto, kar je nekdaj bila, so se 
nakopičile zaloge orjaških avtomobilov znamke Cadillac. Da bi te cest
ne križarke končno spravili v promet, so prišli do genialne zamisli, ki 
sicer sploh ni nova: če denimo v kakšni trgovini za mejo kupiš velik 
zavitek pralnega praška, ti podarijo pet dagov kave, kvarčno uro ali 
otroško trikolo. Tako je tudi yugo american postal darilo za kupce ca- 
dillaca: kdor primakne k 28 tisoč dolarjem, kolikor stane Cadillac, še 
dolar, mu podarijo našega juga . . .

»BOGOVI« IN  TOČKE

Točkovanje stanovanj, s katerim so nameravali zagotoviti, da bi 
za večje udobje plačevali višjo stanarino, ne bo prišlo v poštev pri sta
novanjih zveznih funkcionarjev v Beogradu. Zanje bo očitno veljalo 
ravno nasprotno pravilo kot za vse delovne ljudi in prebivalce našega 
glavnega mesta, namreč: veliko stanovanje, nizka stanarina.

Stanovanjska samoupravna interesna skupnost zveznih organov 
razpolaga s 15.000 stanovanji. Najmanj je majhnih, prevladujejo dve 
sobna, trisobna in tako naprej, vse do vil na Dedinju in Senjaku, v ka
terih je toliko sob, da jih ni moč prešteti na prste. Če bi tudi za zvezne 
funkcionarje točkovali stanovanje kot za druge navadne smrtnike, bi 
se njihove stanarine občutno zvišale, z njimi pa tudi čedalje večji živ
ljenjski stroški. Zli jeziki pravijo, da »zveznih« stanovanj niso točkovali 
zaradi nizkih prejemkov funkcionarjev. Njihovi osebni dohodki so se 
namreč od začetka leta povečali samo za 38 odstotkov, s takimi pre
jemki pa je očitno težko prenesti zvišanje stanarin . . .

Glasilo UTRIP izdaja Občinska konferenca SZDL Šentjur pri Celju v nakladi 4.000 izvodov.
Uredniški odbor: glavni urednik Dušan VODEB, odgovorni urednik Goce KALAJDŽISKI, Drago MACKOŠEK, Jože MAST

NAK, Miran KOREN, Anita KOLEŠA, Mirko ČANDER.
Naslov uredništva: Titov trg 5, tel.: 741-286, 741-002, ž. rač. 50770-678-45153 OK SZDL Šentjur pri Celju. Tisk: TOZD Papir- 
konfekcija Krško. Oproščeno tem. davka od prometa proizvodov št. 745-15/9-1978. Fotografij in rokopisov ne vračamo.


